

Besluitenlijst Presidium

Datum	14 juni 2016
Tijdstip	19.30 uur
Locatie	Kamer 1 A gemeentehuis Schagen
Aanwezig	Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter, vanaf agendapunt 7), J. Wiskerke (plv CDA), F. Bas (D66) en de J.J. Heddes (PvdA), J. Komen (SP), P.F.J. Vriend (Seniorenpartij), John ten Wolde (plv DNA), J. van de Beek (VVD), mevrouw H.P. Bredewold (Wens4u), J.Th. Kröger, voorzitter t/m agendapunt 6 (Jess), mevrouw E. Zwagerman (griffier), mevrouw M. Teijema (verslaglegging)
Afwezig	S.M. Lensink (CDA), F. Teerink (DNA)
Verder aanwezig	

1. Opening door de voorzitter

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Mededelingen voorzitter, presidiumleden, griffier

Mededelingen griffier:

- Vervanging Regionale Raadscommissie Noordkop: Er is behoefte aan vervanging bij afwezigheid. Dit moet geregeld worden via een raadsbesluit. Iedere fractie kan aan de griffie een plaatsvervanger doorgeven, zodat in de raad van 28 juni a.s. het besluit genomen kan worden.
- Graag aandacht voor het afmelden bij bijeenkomsten zoals het raadsuitje.
- Politiek Actief (van Prodemos): binnenkort is er een eerst gesprek met Prodemos, Schagen/Heerhugowaard/Langedijk over het vervolg. Een en ander wordt betaald door Binnenlandse Zaken.
- Vervanging rapporteur RUD voor JESS: voorgesteld wordt de heer Helvrich voorlopig te laten vervangen door de heer Kröger. Het Presidium gaat hiermee akkoord.
- De commissievergaderingen tijdens de verbouwing van het gemeentehuis vinden plaats bij het Hoogheemraadschap in Heerhugowaard. Mevrouw Bredewold maakt duidelijk hier moeite mee te hebben en ziet in het kader van burgerparticipatie graag dat de vergaderingen plaatsvinden bij VV Schagen. Na discussie wordt afgesproken de mogelijkheden van vergaderen bij VV Schagen uit te zoeken. Voorwaarde blijft wel de mogelijkheden van opname van de vergadering.

4. Besluitenlijst van de vergadering van 26 april 2016

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

5. Openstaande toezeggingen

Er zijn geen openstaande toezeggingen

6. Opstellen conceptagenda raad d.d. 21 en 28 juni 2016

21 juni 2016:

De conceptagenda wordt doorgesproken. Een en ander zal nog worden aangepast.

28 juni 2016:

De conceptagenda wordt doorgesproken. Een en ander zal nog worden aangepast.

7. Evaluatie raadsvergadering d.d. 10 mei 2016 en commissies juni 2016

Commissie Ruimte:

- Commissie was druk bezocht. Publiek onrustig en had best eerder tot rust geroepen mogen worden.
- Wederom wordt verzocht om technische vragen vooraf schriftelijk te stellen.
- Aan de wethouder wordt aandacht gevraagd voor het inkorten van zijn beantwoordingen.
- Tevens ziet men de informatieplicht graag zo veel mogelijk schriftelijk gebeuren.

Commissie Bestuur:

- N.a.v. mededeling van de wethouder over verkoop van een pand in Warmenhuizen wil men weten hoe het gemeentelijk vastgoed verkocht wordt. De voorzitter zegt toe om de fractievoorzitters te laten weten hoe het beleid in deze is.

Raad 10 mei 2016:

- Gesproken wordt over de wijze van elkaar te woord staan. Letten op toon, elkaar en ambtenaren niet aanvallen.
- Nevenfuncties commissieleden: deze zullen binnenkort opgevraagd worden en toegevoegd op de website.

8. Lange termijn agenda

Geen op- en/of aanmerkingen.

9. Technische vragen bij tussenrapportages

Aandacht wordt gevraagd voor het tijdig aanleveren van de technische vragen. Sinds hedenmiddag is een memo over de meicirculaire geplaatst bij de stukken.

Wat betreft de behandeling nota van uitgangspunten begroting 2017 wordt afgesproken:

- Max 5 minuten per fractie
- Dan debat in de raad (als er geen technische vragen zijn gesteld)
- Besluitvorming

Moties en amendementen worden uiterlijk 17 juni a.s. aangeleverd.

10. Voortgang Strategische visie

Er is al input gehaald uit de samenleving. Er is ook de behoefte om input bij de raad te halen. Dit zal een werkvond worden met 2 leden per fractie. Een datum wordt nog afgesproken. Iedere fractie krijgt ter voorbereiding stukken uitgereikt op 28 juni a.s.

Het Presidium stemt in met deze werkwijze.

11. Motie DNA inzake dokter Tromp

De motie wordt besproken. Het advies van het Presidium is om de motie niet in te dienen of bij het wel indienen de tekst aan te passen. De heer Ten Wolde neemt dit mee terug naar zijn fractie.

12. Rondvraag

- De heer Komen stuurt een motie over TTIP rond.
- De heer Wiskerke roept alle raads- en commissieleden op om aanwezig te zijn bij themabijeenkomsten.
- Mevrouw Zwagerman merkt op nog niet alle fractievergoedingen te hebben ontvangen. Afgesproken wordt dat voor 1 juli a.s. alles bij de griffie aanwezig moet zijn. Zo niet dan moet de gehele fractievergoeding terug betaald worden.
- De heer Kröger: bijeenkomst gebiedsvisie Sint Maartenszee. Hierbij zullen 5 raadsleden aanwezig zijn. Op dit moment 3 aanmeldingen.
- Mevrouw Van Kampen geeft aan dat alleen de gemeente Schagen rapporteurs voor de gemeenschappelijke regelingen. De afspraak is dat de portefeuillehouder van een gemeenschappelijke regeling stukken bespreekt met de rapporteurs. Op dit moment worden de gemeenschappelijke regelingen echter besproken in de Regionale Raadscommissie en gaat daarna rechtstreeks naar de raad. Zij vraagt zich af hoe hier mee moeten worden omgegaan. Na discussie wordt afgesproken er op een later tijdstip naar te kijken.

12. Sluiting

Griffier,

Mevrouw E. Zwagerman

De voorzitter,

Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen